
 

Resposta a la Ciutadania d’ICV al Ple de 21/7/10 
 
 
Feli Melo Camacho 
 
1- Referent a les preguntes anteriors fetes al PSC sobre la igualtat de 
gènere, creiem que és evident que aquest treball de que es parla en 
xerrades i que es diu que es foment, des de I'Ajuntament no es fa. Que 
penseu que s'hauria de fer des de I'Ajuntament per tal que no es donin les 
circumstancies exposades en les preguntes anteriors? 
 
 
La Sra. Puertas diu: 
“Bien, desde nuestro grupo, a pesar de que el portavoz socialista diga que 
somos casi, casi el ayuntamiento mejor del mundo mundial en los temas de 
igualdad de donas, bueno, lo habré entendido mal, pues claro, hay un tema. 
 
Es verdad que cuando se plantean cursos y cuando se plantean puestos de 
trabajo se presentan en este caso, para la cura se han presentado más 
mujeres y para energías alternativas y cosas de esas a lo mejor se han 
presentado más hombres, es posible, porque el rol en el que se juega es ése, 
pero claro, precisamente lo que se le pide al ayuntamiento, a éste, el pionero y 
el más mejor del mundo mundial, es que también, que me consta que se hace, 
pero que se haga un esfuerzo todavía mayor para que realmente los roles 
estos cambien.  
 
No sé si tendríamos que en los cursos añadir alguna cláusula o añadir algo, 
pero no puede ser que sigamos haciendo cursos y se sigan manteniendo los 
mismos roles, no puede ser que los señores que vigilen las zonas azules sólo 
sean hombres.  
 
A ver, yo estoy convencida de que mujeres se apuntan también, y sin embargo 
en las agentes cívicas no sé si hay algún hombre, pero mayoritariamente, 
mayoritariamente son donas, son mujeres, con lo cual yo creo que… 
 
Y en el tema de la brigada, en el tema de la brigada sí que han trabajado 
mujeres, sin embargo a la hora de renovar el contrato pues a las mujeres no se 
les renovó y a algunos hombres sí que se les ha renovado. Yo creo que bueno, 
que podríamos prestar un poquito de más atención de ahora en adelante, 
porque si algunas mujeres que han trabajado en las brigadas lo han hecho bien 
y han trabajado sin ningún tipo de problema, pues por qué no lo pueden hacer 
bien ahora. 
 
Por lo tanto, es verdad que de forma natural puede que se apunten las mujeres 
a unos cursos y los hombres a otros, pero ahí está, ahí está el trabajo del 
ayuntamiento para intentar que esos roles se vayan cambiando.” 
 
 



El Sr. Felipe diu: 
 
Y la pregunta para los grupos de la oposición es que esta mañana en 
Jacinto Esteve, abajo del todo, se ha colocado un letrero grande, en un 
montículo de tierra, donde más o menos, porque no lo he podido 
memorizar, se dice que es una red de telecomunicaciones que lo gestiona 
el Ayuntamiento de Esplugues y está subvencionado por el Estado 
Central. Me gustaría, si algunos de vosotros, no todos, porque no es 
necesario, algunos de vosotros me podíais decir de qué va ese proyecto. 
Muchas gracias y buenas vacaciones.” 
 
(Se senten veus de fons) 
 
 
La Sra. Puertas diu: 
“Bueno, a mi es que no me funcionan los micros. Compartiremos micro con el 
PP. Micro. Que quede claro. Bueno, a ver, el grupo de Iniciativa no tenemos ni 
idea de lo que nos estás hablando, a pesar de que el portavoz ha dicho que 
nos comentó, no sé si es que estábamos sordos o hablaba flojito, o habíamos 
salido al lavabo, pero evidentemente que nos preocuparemos y os daremos 
una respuesta con palabras claritas, que se entiendan, ¿vale? Ya está.” 
 
 
La Sra. Sintes diu: 
“Aviam, ja sabeu a què he vingut, he vingut pel soroll del meu carrer, que 
no hi ha ningú que l’arregli, ni vosaltres ni l’oposició, vull dir que aquí no 
hi ha d’allò, perquè la informació us la vaig donar a vosaltres i us la vaig 
donar a tota l’oposició, i no hi ha ningú que arregli el soroll que hi ha en 
aquell carrer. 
 
Llavors, les preguntes que vaig fer ningú me les ha contestades, decibels, 
multes que s’han fet i tot el que hi ha allà. Passen tants camions que ja és 
massa, i jo dic que ja no hi ha vergonya aquí, perquè ningú, ningú fa 
perquè s’arregli, ningú, ni vosaltres ni l’oposició. 
 
Perquè parlen de tonteries que es podrien arreglar ara mateix, que si el 
contenidor de no sé qui, que si no sé cuantos, xorrades, perquè jo vinc a 
l’Ajuntament si tinc un problema i aquestes coses me les arreglen sense 
anar al ple de l’Ajuntament, són tonteries, tonteries, però el que realment 
importa és un soroll que no deixa dormir ningú ni viure, i ningú se’n 
preocupa, ningú, i vull una solució d’una vegada, perquè si no hauré de 
fer alguna cosa, però no sé què, o plantar-me allà i estirar-me a terra, però 
perquè no passi ningú.  
 
I després dir al del PP que no se’n rigui tant, perquè la culpa de tot això la 
tenen ells, i no es va fer per aquells que van votar no, perquè va ser 
guanyadora total, això, no us poseu a riure ni a dir tonteries. Teniu la 
culpa vosaltres de tot el que ha passat amb l’Estatut. 
 
(Se sent el Sr. Ortega parlar de fons) 



 
No, no vull que em contestis, no, no, no vull que em contestis, no vull que 
em contesti aquest senyor. Aquest senyor no vull que em contesti. No. Tu 
ha parlat tota l’estona, ha parlat tota l’estona, ara em toca a mi, tu no em 
contestis, sempre estem amb el d’allò.” 
 
(Se senten veus de fons) 
 
 
 
La Sra. Ollé diu: 
Llavors, tinc una segona pregunta que li vull fer a tots els partits polítics 
perquè donin la seva opinió d’aquest projecte. I al Partit Socialista, 
concretament, que em contesti quin concepte té ell d’antiguitat, perquè 
aquí a El Pont diu que això es farà en los antiguos lagos. Los antiguos, 
aquests lagos, si jo no recordo malament, es van començar fa 10 anys, i 
es van acabar fa 8, per a mi això no és antic, i per la milionada que van 
costar encara és menys antic.  
 
 
La Sra. Herranz diu: 
“Que hi ha diferències, que hi tenim barris que ens cauen més simpàtics i 
menys simpàtics ja ho sabem, però vaja, no cal que ho demostreu tant. El 
Pont, Festa Major de Finestrelles, Festa Major de Can Vidalet. Una, dos, 
tres, quatre, cinc fotografies de Can Vidalet, una de Finestrelles.  
 
A mi m’arriba que només voleu posar la fotografia de l’ofrena de flors, tot 
i que envieu un fotògraf oficial i fa una fotografies precioses de la resta 
dels actes, però vau voler posar la fotografia de l’ofrena floral, no sé per 
què, amb l’inri que la que heu posat aquest any és la de l’any passat, 
perquè clar, aquest any no n’hi havia. 
 
No sé, a mi m’agradaria saber, a part del comentari aquest, aquesta 
persona que puja a Finestrelles a fer fotografies suposo que deu cobrar 
alguna cosa, per estalviar-nos els diners, si no heu de posar les 
fotografies que fa doncs no sé què fa aquest bon home pujant. 
 
M’agradaria també dir als grups de l’oposició que opinessin una miqueta 
sobre això, perquè vosaltres vau pujar a Finestrelles i com a mínim la 
majoria, no tots els partits però la majoria vau pujar a veure l’ambient que 
hi havia, el que hi havia i deixava d’haver-hi. 
 
I després aquí, a El Pont, assumpte sorolls, campanya per evitar sorolls 
en horari nocturn. Bé, no sé, això deu ser també depenent dels barris, 
nosaltres portem 20 anys suportant els sorolls de Sant Joan de Déu i 
poca cosa heu fet, al contrari, ja sabem que Sant Joan de Déu per a 
vosaltres és un déu, valga la redundància, però és que és vergonyós, el 
mateix que diu aquella senyora, o sigui, no sé, molt omplir-se la boca de 
solucions i de coses d’aquestes i posar molta propaganda a El Pont, però 
en realitat, de fer, poqueta cosa feu.” 



 
 
La Sra. Ibáñez diu: 
“Em sembla que hi havia tres temes que coincidien, tres, amb el tema del 
soroll. Respecte al que deia la primera senyora, és evident, el grup d’Iniciativa 
no ha fet absolutament res perquè com que no tenim resultats ha pogut dir que 
no hem fet absolutament res, però això no vol dir que no es plantegin els temes 
a l’equip de govern, sinó que tenim els mateixos resultats que els que té la 
ciutadania. 
 
Per tant, entenent el problema que té vostè de soroll, mig entenent la previsió 
que fa de soroll d’unes pistes que encara no hi són i per tant no sabem, o com 
a mínim no es poden calcular aquests sorolls, però sí que s’han calculat també 
els sorolls de Finestrelles, i en tot cas el que pensem des d’Iniciativa és que el 
soroll el pararem fent soroll. I així de clar, aquest soroll no el podem muntar 
nosaltres, però sí la ciutadania. Si muntem soroll és possible que parem els 
sorolls. De Finestrelles, de la Montesa, i de Can Clota, bé, La Plana – Can 
Clota.” 
 
 
 
La Sra. Puertas diu: 
Con respecto al tema de lo que sale o no sale en El Pont, bueno, pues El Pont 
nosotros siempre lo vamos diciendo, es el diario de autobombo y propaganda 
del equipo de gobierno. ¿Y por qué digo esto? Estoy de acuerdo cuando 
hablaba Eulalia de que es verdad que hay barrios que tienen unas # antes que 
otros, eso está claro, y que evidentemente las fiestas que se hacen tienen 
muchísimas más actividades y muchísimos más actos que otros barrios más 
pequeños. 
 
También es verdad, # no voy a decir nada, pero claro, que salga en El Pont 
como salieron tantas fotos, que a lo mejor son las que tienen que salir de Can 
Vidalet, pero que coincida que de Finestrelles, de los actos propiamente, como 
era la sardinada, las habaneras, que ya se llevan haciendo muchísimos años, 
el sopar popular, y la paella, que no nos haría absolutamente nada que salga lo 
de las flores, que además es una foto que no coincide con este año, hombre 
pues es más de lo mismo, es pues eso, no tener respeto por los barrios más 
pequeños o por los barrios que no se consideran amigos, directamente, porque 
insisto, no quiero decir con esto que a todos los barrios se les tenga que poner 
la misma cantidad de fotos, no, cada uno en la medida que le corresponde, 
pero que se pongan. Lo que no puede ser es a que a Can Vidalet se le hayan 
puesto las que se le han puesto, que posiblemente estén bien puestas, pero lo 
que no está bien puesto, sí, sí, el trato que se le ha dado en este caso concreto 
al barrio de Finestrelles. 
 
 
 


